

Västra Scoutdistriktets styrelse  
§ 1 - 14

Ing-Britt Lindblad, Malin Elfversson, Anders Ödman, Carl Persson, Johanna Larsson och Gunnel Johansson deltog i mötet.	Närvarande
Ordföranden Ing-Britt hälsade välkommen och öppnade mötet.	§ 1 Välkommen
<b>Ledarsegling i Varberg 4/8</b> Anders rapporterade att Ledarseglingen genomförts med deltagare från Mölnlycke och Varbergs scoutkårer. Inbjudan gick ut 31/7 via Facebook och mail till kårerna. Tack till Varberg scoutkår!  <b>Styrelsen beslöt att</b> Notera rapporten	§ 2 Rapporter  Ledarsegling
<b>Distriktets Helgläger 27-29/9</b> Carl rapporterade att Ransberg är bokad och det gemensamma programmet är planerat. Inbjudan har sänts ut till scoutkåren via mail samt publicerats på Facebook den 19 juli. Sista dag för anmälan är på fredag 7/9, så vi vet inte ännu hur många som kommer att delta.  <b>Inför FM 4/10</b> Detta arrangemang diskuterades inte av styrelsen. Ing-Britt och Gunnel tar hand om förberedelserna.  <b>FM bussresa 11-13/10</b> Bussresa till Förbundsmötet i Älmhult: Carl har begärt in offerter från 3 bolag. Resan startar i Skövdetrakten, Troligen blir det påstigning i Åsenkorset, Utby, Borås och Gislaved.  <b>Äventyrsdag 16 november</b> Ing-Britt rapporterad att Mölnlyckekåren, Eva och Erik, planerar inför detta arrangemang. Det blir flera olika aktiviteter runt Mölndalsvägen, för äventyrare och äldre. En blänkare om arrangemanget har publicerats på Distriktets Facebookgrupp.  <b>Ledarresa Rom 23-26 april 2020</b> Gunnel rapporterade att inbjudan sänts ut till scoutkåren via mail samt via distriktets Facebook grupp den 15 augusti. Carl och Anders rapporterade hur programmet kommer att se ut i stora drag och att boende för max. 50 personer är preliminärt bokad. Anmälan är öppen 15/8 – 15/9, ett formulär skapat i eBAS. Just nu är 40 personer anmälda.  <b>Styrelsen beslöt att</b> Notera rapporterna	§ 3 På gång i Arrangemangsplanen

<p><b>Distriktsårsmöte 7 mars 2020</b> Trollhättans scoutkår har frågor inför årsmötet, bl.a. om budget, program och säkerhetsdokument.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Gunnel sänder exempel på säkerhetsdokument från andra distriktsarrangemang till Trollhättekyren.</p> <p>Ing-Britt besvarar övriga frågor och ber dem fundera på lämplig aktivitet i anslutning till årsmötet.</p>	<p>§ 3 Forts.</p> <p>På gång i Arrangemangsplanen</p>
<p><b>Förbundsmöte FM i Älmhult 11-13/10</b></p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Välja Carl Persson och Ing-Britt Lindblad till ombud för Västra scoutdistriktet på Förbundsmötet.</p>	<p>§ 4 Val av ombud till FM</p>
<p><b>Regionläger 2020</b></p> <p>Anders rapporterade. Plats: Ösjönäs (om ytan räcker till) <u>eller</u> Kragenäs.</p> <p>Datum ej fastställt, men troligen vecka 28-29.</p> <p>Intresseanmälan för att vara med i lägerlaget har öppnat.</p> <p>(9-16/7 är det Förbundsläger på Ransberg, dvs. vecka 28-29)</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Möjliggöra för enskilda medlemmar att engagera sig i Regionlägret, om intresse finns.</p> <p>Anders o Gunnel skriver ihop kort information om Regionlägret inklusive länk till intresseanmälan. <a href="https://liv.scout.se/">https://liv.scout.se/</a></p>	<p>§ 5 Regionläger i Väst 2020</p>
<p><b>Distriktslogga</b> Malin visade 3 olika förslag. Styrelsen fastnade för en "tältformad" ram med en skiktad, orange färgskala i bakgrunden. I ramen finns en siluett av en kulle med ett träd, i förgrunden ett löv och texten "Västra distriktet".</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Malin jobbar vidare under en vecka med olika förslag på detaljer och texter. I nästa vecka beslutas hur förslagen ska publiceras och vilka alternativ som omröstningen ska omfatta.</p>	<p>§ 6 Distriktslogga</p>

Västra Scoutdistriktets styrelse  
§ 1 - 14

<p><b>Distriktets avanmälningregler</b></p> <p>Inför många distriktsarrangemang uppstår frågor kring distriktets regler för avanmälan.</p> <p>Vad är giltiga skäl? Vem avgör? Finns det en lista? Hur ska distriktets faktiska kostnad beräknas? Gäller personliga reseförsäkringar för de resor som arrangeras av vårt scoutdistrikt?</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Avanmälningregler behöver ses över och ett nytt förslag ska arbetas fram innan årsmötet.</p>	<p>§ 7 Avanmälningregler</p>
<p><b>Distriktskassören rapporterade att</b></p> <p>Vårt scoutdistrikt har fått 28.000 kr mer i regionbidrag än planerat.</p> <p>Norporéen kostade ca. hälften av de budgeterade kostnaderna.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Godkänna rapporten.</p>	<p>§ 8 Ekonomi</p>
<p><b>Skatåsstugan:</b> En kallelse till möte 4/9 ang. praktiska detaljer har inkommit</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Mia Södergren deltar i mötet.</p>	<p>§ 9 Skatåsstugan</p>
<p><b>Regional tankesmedja-Friluftsliv</b> Vi får inbjudningar via Anneli Simu till tankesmedjor, dvs. möten på dagtid.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Ing-Britt meddelar att vi inte har möjlighet att närvara.</p>	<p>§ 10 Regional tankesmedja - Friluftsliv</p>
<p><b>NBVs medlemsmöte 30/11 Wendelsberg</b> Kallelse har inkommit.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Inga ombud utses.</p>	<p>§ 11 NBVs medlemsmöte</p>

Västra Scoutdistriktets styrelse  
§ 1 - 14

<p><b>Utby scoutkär rapporterade</b> Birgitta berättade om de stora problem som Utby scoutkär fått i samband med att kärkassören under ett flertal år inte redovisade korrekta siffror i bokföring och bokslut. Scoutkärns pengar hade använts för personliga utgifter och en stor summa saknades på bankkontot.</p> <p>Otaliga timmar har under 1.5 år ägnats åt att reda ut alla ekonomiska transaktioner och göra om bokföringen för ett flertal år. Dessutom många kontakter med polismyndighet, terapeuter, mm.</p> <p>Utby scoutkär har nu tagit fram en ”Ekonomisk policy”, med konkreta kontrollpunkter för att undvika att hamna i samma situation igen.</p> <p>Styrelsen diskuterade på vilket sätt dessa lärdomar bäst kan komma andra scoutkärer till del. Det kanske kan passa i samband med ett större möte som t.ex. Distriktsråd eller Årsmöte.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Återkomma till denna fråga senast i januari 2020.</p>	<p>§ 12 Ekonomi i kärer – problem som kan uppstå</p>
<p><b>Styrelsen beslöt att</b> Nästa möte hålls tisdag 22 oktober, plats beslutas senare.</p>	<p>§ 13 Nästa möte</p>
<p>Ordföranden avslutade mötet.</p>	<p>§ 14 Avslutning</p>

Skövde 2019-09-09

Göteborg 2019-09 -17

Vid pennan

Justerat

*Gunnel Johansson*

Gunnel Johansson

Ing-Britt Lindblad